



Protokoll 22/23:2

Fört vid sammanträde med kårstyrelsen

Tid: 22-08-18, 18.00

Plats: SAKS-kontor

Närvarande ledamöter

Adam Andersson (ko@saks.gu.se)

Amanda Ockell
(utbildning@saks.gu.se)

Marcus Burman
(arbetsmiljo@saks.gu.se)

John Wallman
(john.wallman@saks.gu.se)

Aayushi Rajurkar
(internationalisering@saks.gu.se)

Hanna Vald (studiesocialt@saks.gu.se)

Ej närvarande ledamöter

Lina Qtet (alarm@saks.gu.se)

Sändlista

kallelse@saks.gu.se vilken innefattar:

SAKS ordförande

SAKS vice ordförande

SAKS administratör

SAKS revisorer

Handwritten initials: *da*, *AB*, *AV*



SAKS inspektor
Kårhusstyrelsens ordförande
Kårstyrelsens ledamöter
Styrelseråd
Verksamhetsrevisorer
Råds- och utskottsordföranden
Peter Friberg, inspektor
Sexmästare

Preliminärer (§§ 1)

- § 1.1 **Mötets öppnande**
Ordföranden öppnar mötet 18.11
- § 1.2 Val av sekreterare och justeringsperson
Styrelsen beslutar
att Marcus Burman väljs in som sekreterare och Hanna Vald som justeringsperson.
- § 1.3 **Adjungeringar**
Styrelsen beslutar
att ha ett öppet möte
- § 1.4 **Godkännande av föredragningslista**
Styrelsen beslutar
att godkänna föredragningslistan
- § 1.5 **Mötets behöriga kallade**
Styrelsen beslutar
att anse att alla behöriga har kallats
- § 1.6 **Föregående mötes protokoll**
Föregående mötes protokoll är justerat och läggs till handlingarna.
- § 1.7 **Avstämning av ärendeplan**

dd
BV
AN



Styrelsen fastställer aktuell ärendepå plan enligt bilaga 2.

Beslutsärenden (§§ 2)

§ 2.1 Fyllnadsval till vakanser

Fyllnadsval har lagt upp online och en ansökan har skickats in. Öppet till den 28 augusti, ska diskutera huruvida vi vill förlänga det. Det föreslås att ha en specifik annons för mysutskottet senare.

Styrelsen beslutar

att godkänna fyllnadsvalet.

§ 2.2 Tildelning av Carl och Cyssie Hammars stipendium

John Wallman justeras ut från mötet 18.29 på grund av Jäv.

Kårstyrelsen beslutar

att tilldela Carl och Cyssie Hammars stipendium för HT22.

att Sofia Rasmussion, Johan Ahlström, Sarah Witley, Pontus Thorlid, Victoria Haang, Ellen Fridriksson, Viola Söderberg, Emily Cui tilldelas Carl och Cyssie Hammars stipendium för HT22.

John Wallman justeras in till mötet 18:43.

Diskussionsärenden (§§ 3)

§ 3.1 Ekonomisk avstämning

Vi har bytt av bokföringsprogram så vi kan inte redovisa den nuvarande ekonomiska avstämningen men nästkommande vecka ska återkoppling skickas.

§ 3.2 Fortsatt konkretisering av verksamhetsplan

Fortsatt föregående mötes diskussion. För att öka engagemanget och rekrytering till UR så ska vi prata med programansvariga och kursansvariga för att öka engagemanget. Diskuterar också att använda kårkaffet för att engagera. Idé lyfts om att om man följer saks insta så får man godis på kårkaffet. Kåren ska arbeta för att öka marknadsföringen via korridorerna för de olika utbildningsråden, stort dilemma är att information har tidigare försvunnit angående regler med affischer. Kåren ska finnas tillgängligt för att assistera UR och utskotten.

Handwritten signatures: JB, HV, and another signature.



§ 3.3 **Tillsättning i KTC:s Styrgrupp och Referensgrupp**

Kåren ska mejla till utbildningsråd för program på KTC samt kolla med ansvariga programansvariga.

§ 3.4 **SAKS-wiki**

Diskussion om hur denna kan integreras tas vidare till nästa möte.

Rapporter (§§ 4)

§ 4.1 **Ordförandens rapport**

Har diskuterat att arrangera fysiken kort åt alla kårstyrelseledamöter. Adam ska gratulera folk som ska börja på akademiliv. Adam och Amanda har varit på GUS dagar, och pratat med GÖTA om hur disciplinsärenden sker. En rapport ska göras om en digital arbetsmiljö. En hörandeförsamling där vi kommer behöva hitta folk från Sahlgrenska som kan sitta med ett antal möte kommande och nästkommande möte och får bli röstberättigad att bli ny rektor. Uppmanar att hitta nya folk för 3 mandat som kan vara intresserade innan mitten av september. Studentombud finns tillgängliga via GU och GUS. Fullmäktigeval kommer hållas med senat och ska publiceras runt 22 augusti för att ha FUM-möte i slutet av september. Ska ta upp huruvida budget för utskott ska höjas på grund av inflation. Företräde till Blacklightspub och intropub skulle kunna ges till sittande FUM för att motivera deltagande. SFS informerar att det kan bli förändring i antal mandat till SFS fum.

§ 4.2 **Övriga rapporter**

Hanna rapporterar att vi har ett nytt samarbete med studentmåndagar på O'learys på Järntorget som utlovat olika förmåner.

Amanda har gjort en presentation för kårpressarna med bilder och manus.

Övrigt (§§ 5)

§ 5.1 **Övriga frågor**

Inga övriga frågor

§ 5.2 **Nästa möte**

Ons 21 september klockan 17.30

§ 5.3 **Mötesutvärdering**

Genomförs.

§ 5.4 **Mötets avslutande**



Ordföranden avslutar mötet 20.22

Vid protokollet:

Marcus Burman

Justeras:

Adam Andersson

Ordförande

Hanna Vald

Justeringsperson